
حجت الاسلام و المسلمین  علیرضا فرهنگ ،  در خطبه های این هفته  نماز 

جمعه شهر نصرآباد ، ضمن  توصیه نمازگزاران به رعایت تقوا و پاکدامنی؛ 

با استناد به حدیثی از مولای متقیان حضرت علی علیه السلام ، گفت: تقوا 

خدا می بیند و اگر آشکارا  پیشه کنید چرا که اگر اعمال پنهانی باشد، 

 انجام شود ، ثبت و ضبط می شود.

 

امام جمعه نصرآباد سپس در ادامه مباحث خطبه اول در هفته های اخیر از 

بدبینی و سوء ظن به عنوان یکی دیگر از عوامل تیره کننده ارتباط انسان 

با دیگران یاد کرد،  و افزود: بدبینی و سوء ظن به دیگران یک حالت 

ونی است که موجب عدم اعتماد فرد به نزدیکان و دیگران و داشتن نگاه در

 منفی به کارهای دیگر افراد می شود. 

 

فرهنگ سوء ظن نسبت به خدا و بدبینی نسبت به دیگران را دو نمونه بارز 

از انواع سوءظن یاد کرد؛ و گفت: بدبینی نسبت به خدا در پی ارتکاب به 

الهی  و همچنین بروز مشکلات در زندگی که نتیجه  گناه و نا امیدی از رحمت

اعمال خود انسان و یا برای امتحان است، پیش می آید که باید به طور 

 جدی از آن پرهیز کرد 

 

وی توجه به شایعات درباره افراد و ایجاد حساسیت بیش از حد معمول نسبت 

تاکید  به یکدیگر را از عوامل بروز بدبینی نسبت به دیگران دانست ، و

کرد : انسان باید خود را از قرار گرفتن در موضع تهمت از جمله همنشینی 

با افراد خلاف کار دور نگه دارد، و زن و شوهر نباید نقاط ضعف خانواده 

های یکدیگر را به رخ هم بکشند  که باعث بدبینی می گردد و خانواده ها 

 هیز نمایند.نیز باید از دخالت بی جا در زندگی مشترک فرزندان پر

 

علیرضا فرهنگ  خطبه دوم  را نیز با  توصیه نمازگزاران به رعایت تقوا 

و پرهیز از گناه و معصیت آغاز و با بیان مناسبت های مهم از جمله ولادت 

با سعادت حضرت امام حسن عسکری علیه السلام ، وفات حضرت معصومه علیها 

بیان این که ثواب زیارت این سلام و سالروز ولادت حضرت عبدالعظیم حسنی و 

امام زاده بزرگوار برابر ثواب زیارت امام حسین علیه السلام ذکر گردیده 

است؛ نماز گزاران را به این حدیث شریف از وجود نازنین امام یازدهم 

بهترین برادر تو کسی است که خطاهای تو را » توجه داد که فرموده اند: 

 «حق خودش را یادآوری نماید. نادیده بگیرد ، و خوبی های تو در
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یک رویداد بزرگ تاریخی در کشور و پس از آن بازگشت امام خمینی )ره( و 

دهه فجر و پیروزی شکوهمند انقلاب اسلامی موضوع دیگری بود ، که خطیب 

افزود: وظیفه ما حفظ انقلاب اسلامی و مذکور درباره آن صحبت کرد، و 

دستاوردهای آن و انتقال ارزشها به نسل جدید، که دوران انقلاب و دفاع 

مقدس را ندیده اند ، می باشد؛و باید بدانیم که دشمن از ابتدای پیروزی 

انقلاب اسلامی از طرق مختلف از جمله حمله نظامی و تحریم در صدد ساقط 

در جنگ نظامی شکست مفتضحانه ای خورد و تحریم کردن نظام ما بوده که 

 های آن نیز تاکنون ناکام مانده است و خواهد ماند.

 

خطیب مذکور در ادامه با اشاره به بیانات رهبر فرزانه انقلاب اسلامی 

در جمع مردم قم پی ریزی انقلاب اسلامی بر اسالس اعتقادات صحیح دینی و 

ه به بحث مهدویت و انتظار ، حرکت تاثیر پذیری از مکتب حسینی و توج

حول محور ولایت و رهبری و حضور مردم در صحنه های مختلف از جمله 

راهپیمایی ها و انتخابات را از عوامل ماندگاری نظام اسلامی ذکر کرد 

و هشدار داد: هدف دشمن نفوذ در اعتقادات دینی مردم ، تضعیف ولایت و 

است، و ما باید با تقویت ایمان  رهبری  و خط دهی به اجتماعات مردمی

و بصیرت ، حمایت همه جانبه از ولایت و رهبری و حضور پر شور و به 

موقع در صحنه از جمله دو انتخابات مهم پیش رو دشمن را از رسیدن به 

 اهدافش مایوس کنیم.

 

امام جمعه نصرآباد با بیان برخی ویژگی های اعضای مجلس خبرگان  از 

انت ، دور بودن از جنجال ها و هیاهوهای سیاسی گفت: جمله فقاهت و دی

دشمن درصدد نفوذ به مجلس خبرگان و تسخیر این جایگاه و تضعیف رهبری 

است  و متاسفانه برخی از کسانی که نمی توانند خود و اطرافیان خود را 

اداره کنند، به رهبری خرده می گیرند، در حالی که  این مقام معظم رهبری 

ود را سپر نظام قرارداده و دشمنان را مایوس نموده و اجازه بوده که خ

دخالت و نفوذ به بیگانگان نداده و با آگاهی و درایت کامل  به بهترین 

 وجه سکان هدایت کشور را در دست دارد.

  

اسفند گفت: همان گونه که مقام معظم  7خطیب مذکور درباره انتخابات 

ور حداکثری و انتخاب اصلح باید سر رهبری تاکید داشته اند دو اصل حض

لوحه کار مردم در هر دو انتخابات قرار گیرد و وجود برخی مشکلات و  

تبلیغات ماهواره ای دشمن و القائات آنها نباید مانع حضور مردم در 

انتخابات شود و در این راستا به این فرمایش رهبر حکیم و فرزانه انقلاب 

اگر مردم و جوانان به تحلیل درستی : » توجه داشته باشیم که فرمودند 



از فلسفه انقلاب برسند ، تلاش برخی برای نشاندن بذر ترس و رعب و نا 

 «امیدی در دل مردم به نتیجه نخواهد رسید.

 

وی پس از آن به موضوع مذاکرات هسته ای و پیش بینی مقام عظمای ولایت 

حتی اگر » ه فرمودند: درباره عهدشکنی ها و بهانه تراشی های دشمن ک

مساله هسته ای حل شود ، ده ها بهانه دیگر را برای تحریم و فشار پیش 

اشاره کرد و گفت: علیرغم این همه اقدامات ایران در اجرای «  می کشند. 

برجام  ، امریکا نه تنها کاری نکرده، بلکه برای محدود کردن و تحریم 

و با پیش کشیدن موضوعات دیگر  بیشتر ایران قانون روی قانون می گذراند 

از جمله مسائل موشکی ، حقوق بشر ، حمایت از حزب الله و فلسطین  درصدد 

فشار بیشتر بر کشور ماست و دندان هایش تیز تر و  وضعیت بدتر شده است. 

این اقدامات روز به روز  فرمایشات حکیمانه رهبر فرزانه انقلاب را برای 

 همه نمایان می کند.

 

ده  با تاکید بر این که تنها راه علاج مشکلات کشور پیمودن راه نامبر 

اقتصاد مقاومتی و  تکیه بر نیروهای خودی و بهره مندی از ظرفیت های 

درونی است گفت:  کشورهای خارجی برای ما کاری نمی کنند و تا وقتی در 

ت کشور ما این باور ایجاد نشود که ما باید روی پای خودمان بایستیم مشکلا

حل نمی شود. البته این به این معنا نیست که با دیگر کشورها تعامل و 

ارتباط نداشته باشیم. ارتباط و تعامل داشته باشیم اما دلبسته و وابسته 

 نباشیم.

 

امام جمعه نصرآباد فراز پایانی خطبه های این هفته را به قدر دانی از 

شان دادن اقتدار و هوشمندی پاسداران عزیز انقلاب و دلاورمردان سپاه در  ن

فرزندان این ملت انقلاب و  بازداشت نظامیان امریکایی و رسوا کردن آنها  

اختصاص داد و گفت : در این قضیه اقتدار ایران اسلانمی به رخ جهانیان 

کشیده شد وهمه مقمات امریکا رسوا و مفتضح شدند. این اقدام شجاعانه 

از این حرف هاست، و امریکا و عواملش  نشان داد که اقتدار ایران بالاتر

 نمی توانند در مقابل اقتدار این مردم و این نیروها مقاومت کنند.

 

وی در همین خصوص ادامه داد : وقتی که امریکا ذلیل می شود  ،دیگر 

عربستان کشوری نیست که بخواهد برای ما خط و نشان بکشد.عربستان وسیله 

از جمله قطع رابطه با ایران اسلامی به  و ابزار اسرائیل است و اقداماتش

فرموده امام )ره( و رهبری برای سرپوش گذاشتن بر جنایاتش و خشنودی 

اسرائیل است. بر خلاف خواست و تلاش دشمنان نظام ما روز به روز عزتش در 



جهان اسلام و کل جهان بیشتر می شود. به امید روزی که پرچم آن از دست 

 به دست امام عصر ارواحنا فداه داده شود.  مبارک مقام معظم رهبری

 


